

Not classified as a hazardous substance or mixture according to the Globally Harmonized System (GHS) and the Hazardous Products Regulations (HPR).

See the **SDS** for more info at/
Voir la **FDS** pour plus d'info au:
wurth.ca or call/ou appelez: **1-800-263-5002**
Manufactured for/Fabriqué pour:
Wurth Canada Limited/Limitée
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

Non classé comme substance ou mélange dangereux selon le Système général harmonisé (SGH) et le Règlement sur les produits dangereux (RPD).

PAGE | 03/2021 | 893.117111 | V2.0 | WHMIS 2015



ECO INSTITUTIONAL HARD SURFACE CLEANER

Ready-to-use

NETTOYANT ÉCO POUR SURFACES DURES INSTITUTIONNELLES

Prêt à l'emploi

Net content/Contenu net:

1 L (33.8 US fl oz)

EN ECO INSTITUTIONAL HARD SURFACE CLEANER

Features: A unique and versatile hard surface cleaner and degreaser formulated from natural chemistry with plant-based ingredients. This highly effective, water-based product removes all types of grease, oil, carbon, and dirt, while providing an effective and environmentally safe alternative to toxic, caustic and solvent-based cleaning compounds. The non-abrasive and non-caustic formulation is gentle on surfaces. Biodegradable, non-toxic, and free of hydrocarbons.

Uses: Ideal for cleaning all water resistant hard surfaces such as linoleum, ceramic, marble, porcelain, quartz, walls, fixtures, floors, etc. Excellent for use in offices, schools, hospitals, food plants, supermarkets, cafeterias, restaurants, greenhouses, etc.

Directions: Apply the solution using a mop, sponge, cloth, or spray bottle.

■ **For food plants and other industrial use only:** Suitable for use in and around food processing areas. Not intended for direct food contact. Before use, food products and packaging must be removed from the area or carefully protected. Rinse surfaces thoroughly with potable water before re-exposing food products or packaging.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

FR NETTOYANT ÉCO POUR SURFACES DURES INSTITUTIONNELLES

Caractéristiques: Un nettoyant et dégraissant pour surfaces dures unique et polyvalent formulé à partir de la chimie naturelle avec des ingrédients à base de plantes. Ce produit à base d'eau très efficace élimine tous les types de graisse, d'huile, de carbone et de saleté, tout en offrant une alternative efficace et écologique aux produits nettoyants toxiques, caustiques et à base de solvant. La formulation non-abrasive et non-caustique est douce sur les surfaces. Biodégradable, non toxique et exempt d'hydrocarbures.

Utilisations: Idéal pour nettoyer toutes les surfaces dures résistantes à l'eau comme le linoléum, la céramique, le marbre, la porcelaine, le quartz, les murs, les luminaires, les planchers, etc. Idéal pour les bureaux, écoles, hôpitaux, usines alimentaires, supermarchés, cafétérias, restaurants, serres, etc.

Mode d'emploi: Appliquer la solution en utilisant une vadrouille, une éponge, un chiffon ou un flacon pulvérisateur.

■ **Pour les usines alimentaires et autres utilisations industrielles seulement:** Convient pour une utilisation dans et autour des zones de traitement des aliments. Non destiné au contact direct avec les aliments. Avant l'utilisation, les produits alimentaires et les emballages doivent être retirés de la zone ou protégés avec soin. Rincer soigneusement les surfaces avec de l'eau potable avant de réexposer les produits alimentaires ou les emballages.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

ECO
LINE



PRODUCT CERTIFIED
FOR REDUCED
ENVIRONMENTAL
IMPACT. VIEW SPECIFIC
ATTRIBUTES EVALUATED:
UL.COM/EL
UL 2759



PRODUIT CERTIFIÉ À IMPACT
ENVIRONNEMENTAL RÉDUIT.
VEUILLEZ CONSULTER LES
ATTRIBUTS SPÉCIFIQUES
ÉVALUÉS:
UL.COM/EL
UL 2759

Art. 893.117111 083



4 056807 638171